
   
 
 
 
Aan: College van Burgemeester & Wethouders in Weert 

 

Ons kenmerk: 22-001 

 

Betreft: Artikel 40 vragen inzake lift treinstation Weert 

 

 

Weert, 24 augustus 2022 

 

Geacht College, 

Het intercity treinstation in Weert is een belangrijke voorziening voor mensen uit onze regio die van 
het openbaar vervoer afhankelijk zijn. In de jaren 90 is actiegevoerd om eindelijk een lift gerealiseerd 
te krijgen, zodat minder mobiele inwoners en mensen uit buurgemeenten (zelfstandiger) gebruik 
kunnen maken van de trein. 

Helaas worden treinreizigers regelmatig geconfronteerd met storingen en defecten. De laatste 
maanden is de lift permanent gesloten. Bezoekers van het station wordt ter plekke verwezen naar 
een telefoonnummer in Utrecht.  

Deze situatie beperkt de zelfstandigheid van de minder mobiele medemens aanzienlijk. Ook reizigers 
met zware koffers ervaren hier hinder door. 

1. Is u de situatie op het station met betrekking tot de defecte lift bij u bekend? 

2. Deelt u onze mening dat dit de mogelijkheden voor zelfstandig reizen van minder mobiele 
mensen uit onze regio aantast?  
Zo nee, waarom niet? 

3. Vindt u dat Weert, als inclusieve gemeente, een verantwoordelijkheid heeft in het vinden van een 
oplossing voor deze situatie? 

4. Voelt u als college een verantwoordelijkheid voor de toegankelijkheid van de trein voor álle 
(potentiële) treinreizigers die gebruik willen maken van ons station?  
Zo nee, waarom niet? 

5. Heeft u acties ondernomen richting NS en/of Prorail om tot een (tijdelijke én) definitieve oplossing 
te komen voor de defecte lift? 
Zo ja, welke acties heeft u ondernomen en wat was het resultaat? 
Zo nee, waarom niet?  
 

Met vriendelijke groet, 
 

 

Tavinho Karg 
fractievoorzitter GroenLinks 


